
   

 

Districte d’Horta-Guinardó 
Ronda Guinardó, 49 
08024 Barcelona 
 
 

CONSELL D’EDUCACIÓ MUNICIPAL DEL DISTRICTE D’HORTA-GUINARDÓ 
 

 
 
Data: 2 de maig de 2024 
  
Hora d’inici: 17h 
 
Lloc: Sala Lluís Companys, seu del Districte d’Horta-Guinardó 
 
Assistents: Aida Sánchez-Pascuala Larrauri (Institut Narcís Monturiol), Miriam Goñi Martínez 

(Institut Anna Gironella de Mundet), José Ángel Reguera Robledo (Institut Escola Mirades), 

Juanjo Butron Melero (Institut Escola Coves d’en Cimany), Aran Clemente (CCOO), Gloria 

Consol Eichler (Escola Estel Guinardó), Aitor Hernández Jiménez (Col·legi SAFA-Horta), Lali 

Girau Reverte (UGT), Marta Martínez Casanovas (Escola La Salle Horta), Sandra Entrena Ortega 

(Escola Virolai), Mònica López (Escola Pàlcam), Xesca Córcoles (tècnica d’Educació del districte i 

secretària del Consell), Meritxell Sort (tècnica del Consell), Rafael Llanes (conseller d’Educació, 

GMDPSC), Pablo Ramos (GMDBComú), Anna Vera Rigo (Consorci d’Educació de Barcelona), 

Nati Ruiz (EAP Horta-Guinardó). 

S’excusen: Laura Gallego Estrada (Escola La Salle Horta), Marta Bertrán Tarrés (Dra. UAB), Aida 

Leal Marco (Institut Escola Coves d’en Cimany), Núria Pi (GMDERC-AM), Marc Monrós Casas 

(CFA El Carmel) i Encarna Vallespí Doliu (AVV Horta). 

 

ORDRE DEL DIA 

 

1. Benvinguda. 

 

2. Aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 

Queda aprovada l’acta de la sessió anterior, en la qual va tenir lloc la constitució del nou 

Consell d’Educació Municipal del Districte d’Horta-Guinardó (21 de març). 

 

3. Elecció i Constitució de la Comissió Permanent del Consell d’Educació Municipal del 

Districte d’Horta-Guinardó (CEMD), arran de l’últim procés electoral per renovar la meitat 

dels membres del CEMD. 

 

Seguint les indicacions del Reglament de règim intern del Consell d’Educació Municipal de 

Barcelona i dels Consells d’Educació Municipals de Districte, ha quedat constituïda la Comissió 

Permanent (2024) del CEMD d’Horta-Guinardó de la manera següent: 

 



   

 
 
Presidència (delegada) Conseller d’Educació Rafael Llanes 

Secretària     Tècnica d’Educació Xesca Córcoles 

Àrea Territorial CEB Tècnica AT CEB  Anna Vera Rigo 

 
REPRESENTANTS DELS DIRECTORS/ES CENTRES PÚBLICS  I TITULARS  
CENTRES PRIVATS-CONCERTATS (1+1) 
 

Nom i Cognoms Centre 

Míriam Goñi Martínez Anna Gironella de Mundet 

Marta Martínez Casanovas La Salle Horta 

 
REPRESENTANTS DEL PROFESSORAT DELS CONSELLS ESCOLARS DE CENTRES (1+1) 
 

Nom i Cognoms Centre 

José Ángel Reguera Robledo Institut Escola Mirades 

Aitor Hernández Jiménez Col·legi SAFA Horta 

 
REPRESENTANTS DE MARES I PARES DELS CONSELLS ESCOLARS DE CENTRES (1+1) 
 

Nom i Cognoms Centre 

Gloria Consol Eichler Escola Estel Guinardó 

Alfonso Fouce Puerto La Salle Horta 

 
REPRESENTANT DEL PAS DELS CONSELLS ESCOLARS DE CENTRES (1) 
 

Nom i Cognoms Centre 

Débora Carvajal Miró Escola Font d’en Fargas 

 
REPRESENTANTS DE L’ALUMNAT DELS CONSELLS ESCOLARS DE CENTRES (1+1) 
 

Nom i Cognoms Centre 

Vacant  

Vacant  

 
REPRESENTANTS D’ENTITATS EDUCATIVES O SOCIALS DEL DISTRICTE (1) 
 

Nom i Cognoms Entitat 

Marc Monrós Casas CFA El Carmel 

 
REPRESENTANTS GRUPS POLÍTICS (2) 
 

Nom i Cognoms Entitat 

Jordi Fibla GMDJuntsXCat 

Pablo Ramos GMDBComú 

 

La tècnica d’Educació del districte, Xesca Córcoles, afirma que es farà arribar el Reglament de 

règim intern del CEMD a tothom que ho demani. 

 

4. Data propera sessió plenària ordinària del CEMD. 

El conseller d’Educació, Rafael Llanes, preveu que la propera sessió plenària ordinària del 

CEMD tindrà lloc a finals de juny, un cop acabi el curs. Serà un dimarts o un dijous. 

 

 

 



   

5.  Precs i preguntes. 

Aran Clemente, representant del sindicat CCOO, afirma que calen més recursos i que el 

pressupost d’Educació arribi al 6% del PIB. També destaca que els centres cada vegada es 

troben amb alumnat més complicat i amb situacions difícils de gestionar. 

Per la seva banda, Aida Sánchez-Pascuala Larrauri, de la direcció de l’Institut Narcís Monturiol, 

exposa que els centres de Montbau no estan ben climatitzats i tem que l’Institut serà dels 

últims on es faran les obres necessàries per a una bona climatització. En aquest sentit, remarca 

que la Ronda els suposa un gran problema, ja que han de tancar les finestres per evitar el 

soroll.   

Miriam Goñi, de la direcció de l’Institut Anna Gironella de Mundet, posa de manifest els 

problemes de recursos humans que pateixen els centres. Afirma que estan vivint situacions 

complicades i es troben asfixiats per diversos motius. 

Finalment, Sandra Entrena, titular de l’escola concertada Virolai, mostra la seva preocupació 

pel mal estat d’un terreny municipal abandonat que hi ha al costat del centre. Destaca que 

està molt deixat i ple de brutícia. 

 

El conseller d’Educació, Rafael Llanes, exposa en el ple que no pot donar resposta a les 

qüestions plantejades perquè estem en campanya electoral de les eleccions al Parlament de 

Catalunya (12 de maig). 

 

El conseller dona per acabat el Consell d’Educació a les 18 hores. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


